

*Regimental Headquarters
The Royal Regiment of Canadian Artillery
Canadian Forces Base Shilo
PO Box 5000 Stn Main
Shilo MB R0K 2A0*



*Quartier général régimentaire du
Régiment royal de l'Artillerie canadienne
Base des Forces canadiennes Shilo
PO Box 5000 Stn Main
Shilo MB R0K 2A0*

15 April 2015

Gunners,

Greetings and best wishes to all members of our Regimental family, serving and retired, regular and reserve, and all those with whom we share a common interest of preserving and promoting the past, present and future of our proud Royal Regiment of Canadian Artillery. The *RCA Family Strategy* builds on the reputation that The Royal Regiment of Canadian Artillery has earned for itself. As we harness talents, skills and experience to advance our cause across various fields of interest, our voice will find itself strengthened by the unity of its message and the cohesion of its elements. Together, we are maintaining the esprit de corps and close bonds of comradeship that honour those who have come before and set apart the Gunner Family.

The leadership of the Artillery Senate and Artillery Council take full ownership of this updated strategy to further our vision, mission and shared goals of the long-term interests of The Royal Regiment. The Artillery Senate and Artillery Council fully support this strategy and it is their pleasure to share it with you. They invite all members of our family to aid in translating it into action. Ubique.

*Colonel J.M.D. Bouchard, CD
Regimental Colonel
The Royal Regiment of Canadian Artillery*

*Regimental Headquarters
The Royal Regiment of Canadian Artillery
Canadian Forces Base Shilo
PO Box 5000 Stn Main
Shilo MB R0K 2A0*



*Quartier général régimentaire du
Régiment royal de l'Artillerie canadienne
Base des Forces canadiennes Shilo
C.P. 5000, succ. Main
Shilo Man. R0K 2A0*

Le 15 avril 2015

Artilleurs,

Salutations et meilleurs vœux à tous les membres de notre famille régimentaire, que vous soyez un militaire en service actif ou à la retraite, que vous fassiez partie de la Force régulière ou de la Réserve, ainsi qu'à toutes les personnes avec qui nous partageons l'intérêt de préserver et de promouvoir le passé, le présent et le futur de notre fier Régiment royal de l'Artillerie canadienne. La *Stratégie pour la famille* de l'ARC met à profit la réputation que le Régiment royal de l'Artillerie canadienne s'est acquise. Alors que nous cherchons à mobiliser les talents, les compétences et l'expérience pour faire avancer notre cause dans divers domaines d'intérêt, notre voix se trouvera affermie par l'unité de son message et la cohésion de ses éléments. Ensemble, nous perpétons l'esprit de corps et les liens de camaraderie qui font honneur à ceux qui nous ont précédés et qui distinguent la famille des artilleurs.

Le leadership du Sénat de l'Artillerie et du Conseil de l'Artillerie endosse entièrement cette stratégie mise à jour pour servir notre vision, notre mission et nos buts communs, dans l'intérêt à long terme du Régiment royal. Le Sénat de l'Artillerie et le Conseil de l'Artillerie appuient pleinement cette stratégie et ils sont heureux de vous la présenter. Ils invitent tous les membres de notre famille à traduire la stratégie en action. Ubique.

*Colonel J.M.D. Bouchard, CD
Colonel régimentaire
Régiment royal de l'Artillerie canadienne*